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 אנחנו נתחיל את  הישיבה כדי לא לגזול יותר מדי זמן.  יערה סתיו: 

 אותי אתם מכירים, נמצא איתנו פה עו"ד אסף ביטון. ונמצא פה אור לוי רואה החשבון של האגודה. 

 

 שלום לכולם, בעבר הייתי גם פעיל באגודה וגם סיור. : אור לוי

 

חשוב וכדאי  כתוב ומסודר, אך אותו אני כן אגיד שגם כמובן שיש פרוטוקול לישיבה ונעלה   יערה סתיו: 

 שיח פתוח. הנושא הוא רגיש שמתגלגל שנים באגודה. אני אתחיל לתת את התקציר: שיהיה  

יש לנו את אגודה הסטודנטים. לפני שנים רבות הייתה לאגודה חברה כלכלית ומייצרים שת"פים  

 דרכה. 

מהמניות למכללה   85%שנים, האגודה נכנסה לברוך כלכלי עם הרבה גירעונות. מכרו לפני כמה 

 לבלוסטון. חלקכם אולי נפגשתם או הכרתם.    85%למנהל. לאחר לא הרבה זמן, המכללה מכרה את ה

מניות בפלס   15%חלק מהאירועים אנחנו עדיין עושים איתם. בעצם מה שקורה עכשיו, אנחנו עם 

 . 85%והם בעלי 

רת פלס לאורך השנים התחילה לבצע פעילויות לא מבוקרות. אני נמצאת איתם מעל שנה בשיח  חב

עם חברי הדירקטוריון. ביקשתי דוחות ומסמכים שמראים למה הופסקה הפעילות בחברה לאט , ומה  

שכן התחילו לעשות זה חובות וגירעונות. המרכזי שבניהם היה חובות לחברת בת של פלס, שעשו  

יל לייצר עסקאות, "מרלינג" נכנסה לחובות מול הרבה ספקים ומי שבחרו לסגור את  את זה בשב 

הם רצו לשמור את  , ממשתמע מהשיחות איתם, החובות האלו היו בלוסטון. למה? בשורה תחתונה

בולסטון תהיה חברה שפושטת רגל ומאבדת את  תחת השם של החברה שלהם. הם לא רצו ש

 רו בעצמם לשלם את החובות למרלינג. , אז הם בחהמעמד שלה מול ספקים 

 עכשיו הם מבקשים שאנחנו נשתתף בחובות שיש לפלס. 

 

 ערב טוב לכולם. אני עורך דין אסף ביטון. אני היועץ המשפטי לאגודת הסטודנטים.    אסף ביטון:

האגודה נושאת על גבה מדי שנה וזה הולך ומתגלגל. אנחנו רוצים לראות מה עושים עם הדבר הזה,  

מצד אחד כל ההתחייבויות, מצד שני אין ביכולתנו לתקן את המצב ואנחנו מחזיקים במניות המיעוט,  

בויות  ביקשנו דוחות ואת המצב החשבונאי וקיבלנו שהם במצב של חוסר פעילות והתחייאין לנו רוב. 

 של מיליונים. 

 

המניות האלו זו סאגה שמתגלגלת מקדנציה לקדנציה. הציעו לאגודה כסף לקנות את   יערה סתיו: 

 המניות שיש ברשותנו. בעיניי ובאנשי המקצוע זה היה פתרון אולטימטיבי.  

האגודה מחויבת לייצר אירועים עם חברת בלוסטון. השנה, הצלחנו לייצר הפרדה בפעילויות של  

 ועי תרבות שחסכו המון כסף. איר

 הגענו לנקודה הבאה: במידה והאגודה לא תחליט לשלם, הם מחליטים לדלל אותנו מהחברה. 

אני אגיד את דעתי, בעיני זה פתרון לא רע בשביל שהאגודה  תוריד את העול שנקרא פלס ואת  

 האירועים שלא משתלמים כלכלית עם בלוסטון.  

להוכחה. האגודה לא מרוויחה שום דבר מהמניות האלו, הן רק    בגדול, הצדק לצידנו אך לא יגיע

 לרעתנו.  

הדילול הוא חותמת להפסיק את האירועים איתם באופן רשמי, אך אם יבוא לנו לעשות איתם את  

 שות את זה. עהאירועים נוכל ל 

 

אגיד   לפני שאני מתחיל, אני ערב טוב לכולם. תוך כדי שאני מדבר אני אעשה שיתוף מסך.   אור לוי: 

גילוי נאות. הייתי באגודה שנים רבות ובתקופה הזאת חשבתי שצריך להתנתק מפלס עם כל  

פ.ל.ס הייתה חברה של  המשתמע מכך. עד היום אפשר להגיד שאני ופלס לא משדרים על אותו קו. 

של פלס לחברה אחרת של המכללה והיא זו שמכרה אותם   85%האגודה במלואה ואז נמכרו 

מרלין צברה חובות ולכן חברת פלס החליטו לפנות לבלוסטון כדי לקבל סגירת   לבלוסטון. חברת

 כספים.  

נכון להיום, בלוסטון מפעילה כוח אגרסיבי ואומרת שהיא מעוניינת בחוב שלה חזרה. הם מבקשים  



 מהאגודה להשתתף בפרעון החוב, אם לא, מדללים את האגודה אל מול רשם העמותות.  

 הצעות על אפשרויות של קניית המניות מאגודת הסטודנטים, אני תמכתי. בקדנציה שלי היו מספר 

 מאחר ואין לי חלק ברווחים ויש לי רק אחריות להיות חלק מהחובות אני רואה לנכון להתנתק. 

אתם עומדים היום בהחלטה שצריך לקבל: או לקבל את ההחלטה של אותו רוב על דילול מלא וניתוק  

 י שאתה יודע איך אתה נכנס ואתה לא יודע איך אתה יוצא. מוחלט, או ללכת למאבק משפט

זה תהליך שיתחיל היום, כל אחד מחברי הפורום שיושב פה לא יהיה חלק מחברי האגודה שזה  

 ייגמר. 

 

שילמו את החובות ועכשיו הם   אני רוצה להבין, הם טוענים שיש חובות לחברה, בלוסטון  גל קצב: 

 רוצים שנעביר להם כסף? 

 

למרלין יש חובות שהיא בבעלות פ.ל.ס. נוצרו להם חובות לספקים ולרשויות המס. לפלס יש   אור לוי: 

אני מייצרת כסף ומזרימה כסף על מנת לסגור חובות או שאני לא משלמת את   שתי אפשרויות:

היא עוסקת באולם האירועים, וגם פלס ומרלין, ההנחה  בלוסטון מאחר ו החובות ונלך לבית משפט.

 .  היא שהספקים שנתנו שירותים לפלס, הם גם ספקים של בלוסטון 

 

 זאת הייתה בחירה של בלוסטון. אף אחד לא אמר להם להזרים.  גל קצב: 

 אני חושבת שזה סחיטה.  

 

 ן המעטה.  אסף ואור היו איתי בפגישה האחרונה, שהייתה לא נעימה בלשו  יערה סתיו: 

 

 אני לא חושבת שנכון לשלם להם.  גל קצב: 

 

אני אמרתי להם שאני לא מעוניינת לשלם במיוחד שאני לא מעורבת במה שקרה. אין   יערה סתיו:

פרוטוקולים, אין הקלטה, אין כלום. האגודה בגלל חוסר בזכרון ארגוני, לא מכירה את הנושא מספיק  

 טוב. 

אנחנו ס. לנו יש סימן שאלה על הסכום שיש לשלם שם. מה שצריך לשלם עכשיו זה עבור פל

 משתתפים לפי האחוז שלנו במניות. 

 

 החוב הוא משהו שקשה לאמת אותו.     איך נוצר החוב? - אציין שתי נקודות חשובות אור לוי: 

הרואה חשבון של פלס אישר אותו, אך אני יודע שאפשר לשחק איתו לכאן ולכאן. החוב הוא מפלס  

 לבלוסטון. זה לא חוב חיצוני, אלא בעל המניות שהזרים כספים לחברה, מבקש אותם עכשיו. 

 

 אין דרך לאמת את המספרים נכון?  :רוית כהן

 

ון, הוא הולך איתו לרשם העמותות. אם אף  ברגע שיש לו דוח כספי חתום על ידי רואה חשב אור לוי: 

 אחד לא תובע או מתלונן, הוא יקבל את זה. 

 

 השאלה היא מה קורה אם אנחנו בוחרים לא לשלם? רוית כהן:

 

לפי תקנון החברה ברוב של הדירקטוריון, אם החליטו להזרים כספים לחברה, ואחד הצדדים   אור לוי: 

 לל את הצד הלא משלם. החליט לא להזרים התקנון מאפשר לרוב לד

 

 אשמח להבין את ההשלכות של הדילול.   עדי חגג:

 

בהקשר הזה, אני רציתי להוסיף שמבחינה חשבונאית, אין לנו השלכות. אני מתנתק   אור לוי: 

מהחברה לטוב ולרע. יחד עם זאת, אני כן המלצתי לבדוק עם רואה חשבון שמתמחה מבחינה  

 משפטית. תאגידית להבין שאני מתנתק מבחינה 

 .  100%הדילול הוא 

 



 הם הפסיקו פעילות בהדרגה, ברמה שאין רווח.   יערה סתיו: 

 הם פגעו בתכלית של החברה והיא לתחזק כספים.  הרעיון הוא ש

 זה שינוי דרסטי בהיסטוריית האגודה וזה חייב להיות בסדר גודל של קבלת החלטה רוחבית וגדולה. 

אני כיערה, עם המחויבות שלי כלפי האגודה לא יכולה להבטיח שמישהו אחריי ימשיך את התהליך  

 הזה. התהליך לא פשוט, הוצאות גדולות מאוד ופגישות בבית משפט.  

 

קודם כל הדבר הראשון שרציתי לשאול על ההתנייה המקפחת. זה משהו שימשיך אם    :ביטון   אליאור

 ות?  נחליט להפסיק איתם את ההתקשר 

 

 אנחנו נשארים בקשר ועם מחויבות לחברה. 15%בגדול אם אנחנו נשארים כיערה סתיו: 

בגלל הסיטואציה פה ספציפית והדמויות שמתקשרות אנחנו בסאגה אחרת. להיות בעלי מניות שהם  

 לא הרוב זה דבר שקיים.  

 

הקמת חברה  במידה והאגודה מחליטה להתנתק, יש מניעה להניע אפשרות של  :ביטון   אליאור

 כלכלית נפרדת? 

 

 אתה יכול לעשות את זה עם כל ההליכים הרלוונטיים.  יערה סתיו: 

 

שאלה שנייה, איך אנחנו אמורים להרים   רצינו לשאול, באיזה סכום מדובר לתשלום?  עדי בוקובזה: 

 אירוע בלי בלוסטון? 

 

 אירוע פורים עשינו בלעדיהם, מימונה, אירוע גאווה.   יערה סתיו: 

בגדול, אם היינו מעלים את האירועים האלו עם חברת פלס זה היה לנו משתלם כי היה חוזר לנו  

 . אנחנו עובדים עם א.א. שריקי.  15%

 גם אם נתנתק מהם, הם ירצו לעשות את יום הסטודנט כי זה אירוע רווחי.  

 

 יש גם עוד מפיקים בשוק.   אוהד מזרחי: 

 

סעיף שאומר שאירועים כמו פתיחת שנה, פורים צריכים    ישבהסכם מכירה, לטענתם, יערה סתיו: 

 להיות עם פ.ל.ס. זה כבר לא קורה בפלס, אבל הם טוענים שבלוסטון זה פלס.  

אם זה אומר שהאגודה תראה שנה של פחות אירועים ונוציא אז לתקשורת, אני אהיה שם בשביל  

 להתראיין. 

 

בחברת פלס. מה האינטרס שלהם מבחינה   : בסופו של דבר, אנחנו היחידים שמחזיקים נועם ארד

 משפטית להוציא אותנו מאחזקת החברה? 

 

יש להם הטבות מס ומאחר והם הזרימו את הכסף, האינטרס  המניות של פלס שוות כסף.  אור לוי: 

 שלהם זה לעשות מכירת מניות והטבת מס שהם נהנים ממנה.

היא  וסטון הזרימה כסף ואנחנו לא, פלס עצמה היא חברה בעמ ויש לה בעלי מניות. ברגע שרק בל 

 מחליטה שהיא מדללת אותנו ואם נרצה לעצור אותם זה ללכת למשפט. 

 

 יש עוד אגודות שהם עובדים איתם?   ניצן אקסלרוד:

 

 כן, הם כרגע השחקן המרכזי בשוק.  אור לוי: 

 אני חושב שהמטרה בסוף של האגודה היא להקים חברה כלכלית של האגודה בלבד. 

 

יש אגודות נוספות, אך להם יש את האופציה אם לעבוד איתם או לא. הם לא מחויבים   סתיו: יערה 

 לשום דבר. 

 

 כול היורים הסכימו שצריך לעשות הפרדות, רק צריך להבין את הכסף והדרך.  אור לוי: 



אני באופן אישי חושבת שצריך להשתחרר מהם, רק להבין משפטית שהם לא יבואו לנו   גל קצב: 

 ל תשלומים והסכמי עבודה. בסיבוב ע 

 

האם אתם   ט קים, תעשה את ההצבעה בתור המנכ"ל החדש. תכתבו לקים בפרטי בצא יערה סתיו: 

לא לשלם את החובות ולעבור להיות מדוללים על ידי רוב המניות בפלס, או אופציה    -בעד אופציה א' 

 . ללכת מולם להליך משפטי – ב' 

 

 רה מסודרת. יערה תעלי את זה בבקשה בצו : רקים תבו

 

ברגע שהמועצה תקבל החלטה ואני מחר עולה איתם לישיבה אני יאמר להם את החלטת   יערה סתיו: 

 המועצה.  

 

 ביום שאחרי, לאגודה אסור להיות רווחית עד שנקים חברה כלכלית?  אוהד מזרחי: 

 

 מותר לאגודה לסיים ב+, אסור לה לייצר פעילות כלכלית שמייצרת רווח.   אור לוי: 

כל עוד האגודה תבוא ותעשה אירועים ולא תרוויח כסף ותיקח את הכסף לאנשיה אלא ישרת את  

 פעילות האגודה.  

 כל עוד האגודה פועלת ברווחים עבור ההשקעה לסטודנטים זה בסדר. 

 

 פורים לבד ולקחנו מפיק חיצוני עם האישורים הנדרשים.  למשל, ניהלנו את אירועי  יערה סתיו: 

 מפיקים שעובדים בתחום יש להם הסכמים ביטוחים. 

 

 יש פה התנהלות גם מול המכללה, איך זה משפיע עלינו מול המכללה? גל קצב: 

 

 : בלוסטון טוענים שהמכללה תגיע ליישר אותנו.  יערה סתיו

 

 מה האינטרס?  אוהד מזרחי:

 

 טענה של בלוסטון היא שהמכללה חייבת להם את העמידה בהסכם שלנו. ה יערה סתיו: 

 אני פניתי למנכל המכללה החדש בסוגייה, הוא לא רצה להתערב. 

 לא לשלם חובות ובעצם להיות מדוללים על בעלי מניות הרוב בחברת פלס.   -אופציה א' 

 ללכת להליך משפטי על כל הסוגיה הזאת.   -אופיצה ב' 

 , לפתוח את המצלמה. מי שעם מצלמה סגורה

 

 כל מי שלא שלח לשלוח. קים תבור: 

לא לשלם חובות לחברה ובעצם להיות מדוללים על בעלי מניות הרוב    -הוסכם פה אחד על אופציה א' 

 בחברת פלס.  

 

 אני סוגרת את ההצבעה. תודה לכולם.   יערה סתיו: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


